
Dz-05.0021.30.2020    

Protokół nr 30/2020 

z obrad XXX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia 

16 grudnia 2020 r.  w godz. 18.10 – 20.14,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 19 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Dzielnicy. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Żabiniec”(Projekt Zarządu) 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący poinformował, że wpłynęły dodatkowe projekty uchwał, które nie zostały złożone 

na 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie zamieszczone na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektów 

uchwał do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2020 (Projekt Zarządu) 

 

Za przyjęciem wniosku oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów; 1 osoba 

nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady: 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

2/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

 

Za przyjęciem wniosku oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

w obecności 20 Członków Rady:  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 
 
3/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 

Rady Dzielnicy v Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2020 (Projekt Zarządu) 

 

Za przyjęciem wniosku oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

w obecności 20 Członków Rady: 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

 

 

 



 
Projekt porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Dzielnicy. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Żabiniec” (Projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2020 (Projekt Zarządu) 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021(Projekt Zarządu). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady 

Dzielnicy v Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2020 (Projekt Zarządu) 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  
 
Ad 3.Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Dzielnicy. 

 

Wobec braku uwag do Protokołu z XXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, prowadzący 

stwierdził jego przyjęcie. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Żabiniec” (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrała p. Natalia Schmidt - Polończyk – przedstawiając pozytywną opinię Komisji 

Ochrony Zieleni. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; 

wstrzymujące:0 głosów; w obecności 20 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXX/214/2020 

w sprawie opinii projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Żabiniec”– zał. nr 3. 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2020 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi p. Łukasz Mańczyk. 

 

Głos zabrali: p. Marta Burzyńska, p. Łukasz Mańczyk, p. Piotr Klimowicz, oraz 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 2 głosy;  

w obecności 20 Członków Rady;  



 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXX/215/2020 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2020 –zał. nr 4. 

 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; w obecności 20 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXX/216/2020 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2021– zał. nr 5. 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady 

Dzielnicy v Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2020 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; w obecności 20 Członków Rady; 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXX/217/2020 

w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady Dzielnicy v Krowodrza w sprawie 

podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2020– zał. nr 6. 

 

Ad. 8. Sprawy bieżące. 

1. Radna p. Marzena Kopeć: 

- zaproponowała zorganizowanie przedświątecznego spotkania z mieszkańcami 

połączonego ze wspólnym odśpiewaniem kolęd. Spotkanie miałoby się odbyć na Pl. 

Inwalidów przy zachowaniu reżymu sanitarnego. W dyskusji głos zabrali: Zastępca 

Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Lech Mikulski, p. Piotr 

Klimowicz, oraz Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  

2. Radny p. Piotr Klimowicz: 

- poruszył sprawę ubytków nawierzchni jezdni na skrzyżowaniu al. Kijowskiej  

z ul. Kazimierza Wielkiego. Odpowiedzi udzielił  Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda, który zapewnił, że zgłosi ten problem przedstawicielom ZDMK.  

3. Radny p. Mariusz Bembenek: 

- poprosił o zgłoszenie inspektorowi ZDMK problemu notorycznego zastawiania przez 

samochody zjazdu ze ścieżki rowerowej przy al. Kijowskiej. 

Radny p. Piotr Klimowicz: 

- zapytał, czy Komisja Informacji może otrzymywać projekt gazetki dzielnicowej 

„Wiadomości Lokalne” jeszcze przed wydrukiem w celu dokonywania korekt  



i zgłaszania uwag. Głos w dyskusji zabrali: p. Marta Burzyńska, p. Paweł Potoczek, 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Radny  p. Mariusz Bembenek,  

4. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

- poprosiła o informowanie, że gazetka została wydana. Umożliwiłoby to wcześniejszą 

rezerwację określonej ilości egzemplarzy, dla tych radnych, którzy chcą roznieść 

gazetkę we własnym zakresie.  

5. Radna p. Marta Burzyńska: 

- zgłosiła uwagi dotyczące dystrybuowania gazetki dzielnicowej i ewentualnego 

rozważenia roznoszenia gazetki przez radnych Dzielnicy, 

- poruszyła problem niewielkiej aktywności radnych i członków Komisji Informacji  

w przygotowywaniu artykułów do „Wiadomości Lokalnych” 

- zapytała jaki jest udział członków Komisji Informacji przy pracach związanych  

z prowadzeniem i modernizacją strony internetowej Dzielnicy V. 

6. Radny p. Daniel Wiśniowski zaproponował rezygnację z wydawania biuletynu  

w formie papierowej i rozważenie wydawania jej w formie cyfrowej. Głos zabrali: 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Mariusz Bembenek, p. Piotr Klimowicz 

7. Radny p. Paweł Potoczek: 

- zapytał, czy można ograniczyć częstotliwość wydawania gazetki. Odpowiedzi udzielił 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

8. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- zaprzeczył, że rozwiązał umowę z poprzednim redaktorem prowadzącym oraz 

potwierdził, że jest możliwe przesyłanie projektu gazetki członkom Komisji Informacji. 

Głos zabrali: p. Ewa Bigosz – Lassota, Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward 

Tarczałowicz 

9. Radny p. Tomasz Friediger: 

-  zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. Sprawy związane z redagowaniem 

gazetki mogą być poruszane na posiedzeniu Komisji Informacji. 

Prowadzący obrady poddał wniosek pod głosowanie: 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem wniosku oddano 7 głosów; przeciw: 7 głosów; wstrzymujące: 4 głosy; 2 osoby 

nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady;  

Wniosek został odrzucony.  

 

Prowadzący obrady wznowił dyskusję. 

10. Radny p. Mariusz Bembenek: 

- zaproponował aby każdy przewodniczący komisji przygotowywał artykuł do gazetki. 

11. Radna p. Marta Burzyńska: 

- zwróciła uwagę na zamieszczanie artykułów dotyczących wydarzeń, które już  nie są 

aktualne,  

- zasugerowała ustalenie harmonogramu wydawania gazetki, aby mieszkańcy mogli 

śledzić wydarzenia w Dzielnicy na bieżąco,  

- zaproponowała aby każda komisja problemowa przygotowywała comiesięczne 

sprawozdanie i drukowała je na łamach „Wiadomości Lokalnych”. 

12. Radna p. Marzena Kopeć: 

- poinformowała radnych o cyklu artykułów „Niezwykłe miejsca. Ciekawi ludzie”, 

które będzie przygotowywać Komisja Kultury, 

- zwróciła uwagę na większą aktywność Rady Dzielnicy na stronie internetowej  

i w mediach społecznych. 

13. Radny p. Mariusz Bembenek: 

- zwrócił uwagę na nieaktualne zdjęcia członków Rady, zamieszczone stronie 

internetowej Dzielnicy. Głos zabrał: Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward 

Tarczałowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

14. Radny p. Marcin Tabisz: 

- zwrócił uwagę na problemy związane z aktywnością Rady w mediach społecznych. 

15. Radna p. Marta Burzyńska: 



- poinformowała o wszczęciu procedury wydawania opinii W-Z dla przedsięwzięcia 

realizowanego na działce przy ul. Za Targiem, w sąsiedztwie Przedszkola nr 119. Głos 

zabrali: Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Mariusz Bembenek, p. Tomasz 

Friediger, p. Anna Pojałowska, p. Marta Wodyńska 

16. Radna p. Natalia Schmidt – Polończyk: 

- poruszyła problem wycinki drzew przy ul. Friedleina i ul. Mazowieckiej. 

17. Radny p. Mariusz Bembenek: 

- poprosił o interwencję w sprawie lepszej organizacji  odbiorów z udziałem członków 

Rady oraz umożliwienie kontaktu z inspektorami jednostek miejskich. Głos zabrali: 

Przewodniczący rady p. Maciej Żmuda, p. Marzena Kopeć, p. Ewa Bigosz – Lassota, 

p. Lech Mikulski, p. Natalia Schmidt – Polończyk. 

Radny p. Piotr Klimowicz: 

- zwrócił uwagę na problemy techniczne podczas sesji zdalnej. 

 
 

Ad 9. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

1.Kolejna sesja Rady odbędzie się 20 stycznia 2021 roku. 

2. Radny p. Lech Mikulski poprosił o rozważenie zwoływania sesji na inne dni tygodnia, nie 

tylko w środy. 

3. Radny p. Tomasz Friediger poprosił członków Komisji Informacji o aktualizację wydarzeń 

zamieszczanych na tablicach informacyjnych Rady Dzielnicy v Krowodrza 

 

 

Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda złożył życzenia świąteczne oraz podziękował 

członkom Rady za udział w XXX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 20.14. 

 

       Przewodniczący  

    Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                 Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 

 


